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Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa 29.01.2015  
 
Program: 

P.č. Obsah Predkladá 
1. Otvorenie predsedajúci 
2. Voľba návrhovej  komisie  primátor  
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice primátor 
4. Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektov,  

o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv 
a zhodnotenia majetku mesta Spišské Podhradie 

primátor 

5. Kontrola plnenia uznesení primátor, zástupca 
primátora 

6. Podnety občanov  
7. Výberové konanie na obsadenie funkcie riaditeľa Mestského 

kultúrneho strediska 
primátor, poslanci  

8. Predaj  nehnuteľnosti na Štefánikovej ul. č. 112 v Spišskom 
Podhradí   

primátor, predsedovia 
komisií 

9. Žiadosť o odkúpenie domu -  Prešovská 5 v Spišskom Podhradí   primátor, predsedovia 
komisií 

10. Žiadosť o odkúpenie rodinného domu na ul. Štefánikovej č. 90 v 
Spišskom Podhradí s.č. 544, parcela č. 132/2 zastavané plochy 
a nádvoria vo výmere 58 m 2   

primátor, predsedovia 
komisií 

11. Vyhlásenie VOS na hnuteľný majetok -  traktor Zetor 7245, 
5 tonový príves  

primátor, predsedovia 
komisií 

12. Prenájom parkoviska pod Spišským hradom  na sezónu 2015 primátor, predsedovia 
komisií 

13. Služby mesta s.r.o. – nájomné za kotolne  primátor, predsedovia 
komisií 

14. Vyhodnotenie 6. kola VOS na predaj stavebných pozemkov IBV 
Pivovar a vyhlásenie 7. kola VOS na predaj stavebných 
pozemkov IBV Pivovar a stanovenie podmienok VOS 

primátor, predsedovia 
komisií 

15. Rozšírenie živnosti  mesta o pohrebné služby a prechod na  
 platcu DPH 

primátor 

16. Prideľovanie nájomných bytov  v meste Spišské Podhradie predseda komisie  
17.  Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 

mesta na rok 2015 
hlavný kontrolór 

18. Rozpočet mesta Spišské Podhradie na roky 2015-2017 vrátane 
rozpočtov škôl a školských zariadení 

primátor  

  19. Schválenie výšky úveru na investičné akcie v meste v roku 2015 primátor 
20. Aktualizácia manažment plánu pôvodnej časti zapísanej lokality 

Spišský hrad a pamiatky okolia, zápis č. 620/bis na listine SD 
UNESCO  

primátor , zástupca 
primátora 

21. Harmonogram zasadnutí Mestského zastupiteľstva na rok 2015 primátor 
22. Rôzne  
23. Správy z komisií pri MZ predsedovia komisií 
24. Záver  predsedajúci 

 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Milan Blahovský P 
Jozef Komara P Ing. Ján Lisoň P 
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Mgr. Jozef Bača P Ing. František Pravlík P 
Štefan Faltin P Mária Kaľavská P 
Marián Boržik N Vladimír Tomko P 
Mgr. Peter Vandraško P   
Hostia podľa prezenčnej listiny 
 P = prítomný   N = neprítomný    
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci MVDr. Michal Kapusta 
Jozef Komara 
Mária Kaľavská 

Návrhová komisia 

Štefan Faltin 
Mgr. Milan Blahovský Overovatelia zápisnice 
Ing. František Pravlík 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
 
Rokovanie otvoril o 18:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných  9 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Privítal prítomných na zasadnutí MZ. Upozornil na zvukový a obrazový  záznam. 
Sú pripomienky ku programu rokovania alebo doplňujúce návrhy? Ak nie sú dávam hlasovať 
o programe rokovania. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-1 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Jozef Komara, Mária Kaľavská, Štefan Faltin. 
Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský  Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara 0 Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská 0 Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-2 
MZ schvaľuje program rokovania. 
Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 4 
Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektov, o stave 
realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku mesta 
Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Podal informáciu o otvorení pošty v sobotu počas testovacieho obdobia v mesiacoch február – 
apríl 2015 v čase od 08.00 – 10.00 hod.  Dr. Sereday podal návrh na zastavenie konania – mali 
by sme ukončiť súdny spor. Túto informáciu, prosím, zobrať na vedomie. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-A-1 
MZ berie na vedomie podanie informácie o ukončení súdneho sporu s PaedDr. Martinom 
Seredayom. 
Zodpovedný:  Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Kanalizácia – v priebehu týždňa – dvoch začneme realizovať výstavbu kanalizácie na Mariánskom 
nám.  pri Mórovom stĺpe, bude sa tam ukladať čínska žula a andezitové kocky, aby sme stihli 
termín projektu 30.6.2016. Nie je tam vodovod, nie je riziko aby zamrzla voda. LKSxP – podali 
sme žiadosť o zmenu projektu -  o zmenu  obrubníkov, nezohnali sme také ako sú v projekte. 
Starý jarok 44 – sme v stave pred podpisom celého verejného obstarávania na posudzovanie. Idú  
vonku informácie do Podhradčana, termín začatia prác 3/2015. Kompostovisko – sme v štádiu 
kolaudácie stavby – studňa je skolaudovaná, sme pred podpisom zmluvy na technológiu – traktor, 
vlečka, štiepkovač, krovinorez, motorová píla, nákladné auto  bude 7- miestne s hydraulickou 
rukou  na zdvíhanie kontajnerov, vpredu bude pluh na odhŕňanie snehu. Povodňová ochrana 
Vavrincov potok – záverečná kontrola bude na budúci týždeň. IBV Pivovar – sme v stave 
kolaudácie vysokého napätia a trafostanice. Sme pred kolaudáciou plynového potrubia a NN siete 
nízkeho napätia. Zajtra ideme do Bratislavy na doloženie žiadosti o dažďovú kanalizáciu na IBV 
Pivovar, dúfam, že bude akceptovaná a budeme úspešní. V stave príprav je zakladanie cesty na 
IBV Pivovar , majitelia pozemkov chcú začať stavať na jar, predpokladaný termín je leto, aby sa 
navozil makadam a zhutnilo sa a na to pôjde frézovaný asfalt.  
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-A-2 
MZ berie na vedomie informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej 
dokumentácie, o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia 
majetku mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
 
Bod č.: 5 
Kontrola plnenia uznesení  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Dostali ste komplet uznesenia za rok 2014,2013,2012. Ak máte niečo k uzneseniam tak sa 
pýtajte. 
Ing. Ján Lisoň 
Uznesenie – odkúpenie pozemku  p.Jurečko, nie je zrealizované? 
MVDr. Michal Kapusta 
Doposiaľ nebol doručený  geometrický plán.  
 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-A-3 
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MZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
Zodpovedný:  Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
 
Bod č.: 6 
Podnety občanov  
 
Vladimír Tomko 
Mám jeden podnet od p. Grivalskej, v Rreštaurácii pod hradom sú ubytovaní robotníci a parkujú 
pred bytovkou, odpadáva im z áut blato, fajčia, hádžu na zem ohorky, že máme s tým niečo 
urobiť. 
Štefan Faltin 
Chcem doplniť p. kolegu, s p. Grivalskou som rozprával, bolo  by  dobre rozprávať s p. 
Mišenčíkovou, je voľný dvor vzadu aby ubytovaní parkovali vzadu vo dvore, bol som svedkom 
toho, že vozidlo zastalo zablatené a blato padalo  na cestu.  
Ing. František Pravlík 
Mňa oslovila p. Molčanová ohľadne sporu a susedských vzťahov s p. Klimom. Bolo by dobre keby 
sa tam príslušná komisia šla tam pozrieť. 
MVDr. Michal Kapusta 
Tento bod bude prerokovaný na MZ 26.2. – prišli odpovede od obidvoch zúčastnených a rozdelilo 
sa to medzi komisie. Vrátilo sa to späť. Budeme sa tým zapodievať. Jedná sa o majetok mesta. 
Vladimír Tomko 
Komisia životného prostredia  sa bude týmto bodom zaoberať v stredu na svojom zasadnutí, len 
teraz to bude problém lebo je zima, všetko je zamrznuté. Jednať sa ale určite bude. 
Iveta Holubová 
Moja nevesta so synom si žiadali o pridelenie mestského bytu a bola na nich spísaná petícia 
v zlom zmysle. Každý ma pozná, pracujem, študujem, deti sú vyštudované a pracujú, cítim sa zle, 
cítim sa dotknutá touto petíciou. Ľudia ma poznajú, nevesta má slušnú rodinu, jej  rodičia pracujú, 
je vyštudovaná, neviem s čím má spájajú títo ľudia. Mrzí ma to. Neviem z akého dôvodu to 
napísali.  Sú ľudia čo sa im  deti  flákajú a moje chcú žiť deti slušne.  Dotýka sa to mojej osoby, 
niekto ich po Podhradí špiní, neviem prečo. Nie sme povaľači. 
MVDr. Michal Kapusta 
Nebudem reagovať na petíciu, išla na hlavného kontrolóra, budem reagovať na to, že komisia 
zasadala 21.1.2015 a žiadosť p. Nováka o pridelenie bytu sa prejednávala – stanovisko komisie 
bolo , že nezaujala jednoznačné stanovisko, dohodli sa, že to prerokujú na ďalšom zasadnutí 
komisie. Následne na to prišla petícia. Dnes je bod č. 16 – prideľovanie nájomných bytov, otázka 
na vás páni poslanci či poriešime tento bod teraz alebo ideme podľa programu. 
Mgr. Milan Blahovský 
Chcem sa opýtať pána kontrolóra aký má pohľad na túto petíciu. Ja to tiež osobne vidím ako 
rasovú diskrimináciu. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-A-4 
MZ berie na vedomie podnety občanov . 
Zodpovedný:  Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-3 
MZ schvaľuje zmenu programu – bod č. 16 (Prideľovanie nájomných bytov v meste 
Spišské Podhradie) sa presúva za bod č. 6 (Podnety občanov). 
Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
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Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
 
Bod č.: 7 
Prideľovanie nájomných bytov v meste Spišské Podhradie  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Sú ochotní zaplatiť dopredu 3-mesačné nájomné. 
JUDr. Jozef Tekeli, PhD. 
Petícia bola doručená  23.1.2015. Čo sa týka petície – text petície nesmeruje proti žiadnej 
konkrétnej osobe, je formulovaný všeobecne. Preto je na vôli MZ ako sa vysporiada s otázkou 
pridelenia nájomných bytov. 
Ing. František Pravlík 
Včera sme o tom rozprávali, mali sme určitý názor na to, aby sme nikomu neublížili. Ale na 
základe toho ako hlavný kontrolór skomentoval túto pozíciu, mám názor aby sme o tomto byte 
mali rozhodnúť dnes, sú tu žiadatelia, vypočuli sme si ich názor, vidíme ich osobne. Počuli sme, 
že sú schopní splácať dopredu. 
MVDr. Michal Kapusta 
Bolo to v programe rokovania. Je pripravený návrh na uznesenie. Prečítal návrh na uznesenie. 
Mgr. Milan Blahovský 
Nebolo  by dobre pre komisiu aby si zavolala autorov tejto petície a našli kompromisné riešenie 
aby stiahli ten svoj pohľad? 
MVDr. Michal Kapusta 
Petícia je podaná. 
Mgr. Milan Blahovský 
Bola adresovaná poslancom MZ? 
MVDr. Michal Kapusta 
Mestu. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-4 
MZ schvaľuje pridelenie  bytu č. 2  na ulici Starý jarok 42 v Spišskom Podhradí pre pani Štefániu 
Makanovú, bytom Slovinky 68 na   dobu určitú od 2.2.2015 do 30.4.2015 s možnosťou predĺženia 
nájomnej zmluvy za predpokladu plnenia všetkých finančných povinností nájomníka voči 
správcovi s podmienkou, že nájomné za mesiace 02/2015, 03/215, 04/2015 nájomník zaplatí 
v deň podpísania nájomnej zmluvy. 
Zodpovedný:  Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 8 
Výberové konanie na obsadenie funkcie riaditeľa Mestského kultúrneho  
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strediska 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Včera bolo výberové konanie na funkciu riaditeľa MsKS. Výberovou komisiou  boli poslanci 
a predložili mi zápisnicu. Dávam návrh pre MZ na vymenovanie Mgr. Kamila  Poláka za riaditeľa 
Mestského kultúrneho strediska v Spišskom Podhradí. Vo výberovom konaní  máme uvedené 
tajné hlasovanie. Poprosím volebnú komisiu aby rozdala hlasovacie lístky na tajné hlasovanie. 
Mgr. Milan Blahovský 
Prečítal výsledok tajného hlasovania - za bolo 9 poslancov. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-5 
MZ menuje za riaditeľa Mestského kultúrneho strediska v Spišskom Podhradí Mgr. 
Kamila Poláka. 
Zodpovedný:  Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
 
Bod č.: 9 
Predaj nehnuteľnosti na Štefánikovej ul. č. 112 v Spišskom Podhradí  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Na minulom MZ ste ma delegovali zúčastniť sa dražby na uvedenú nehnuteľnosť. Vydražili sme 
dom za 11 100,- €. Máme žiadateľa, ktorý chce tento dom kúpiť. Budeme hlasovať o osobitnom 
zreteli  a potom o návrhu na uznesenie.  
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia túto vec prerokovala 19.1. a navrhuje MZ schváliť  odpredaj tohto domu. 
Náklady spojené s prevodom hradí kupujúci. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-6 
MZ v Spišskom Podhradí sa v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov uznáša, že dôvodom hodným osobitného zreteľa pri prevode 
vlastníckeho práva k nehnuteľnému majetku mesta – dom s. č. 972 na Štefánikovej ulici  č. 112 
postavený na parcele KN-C 317/2 – zastavané plochy a nádvoria vo výmere 109 m2,  parcele KN-
C 317/2 – zastavané plochy a nádvoria vo výmere 109 m2,  parcela KN-C 317/3 - zastavané 
plochy a nádvoria o výmere 28 m2 a parcela KN-C 319 – záhrada vo výmere 166 m2 
v katastrálnom území Spišské Podhradie, zapísané na LV č. 1  na Mariána Kniša, Štefánikova 22, 
053 04 Spišské Podhradie spôsobom podľa citovaného zákonného ustanovenia je skutočnosť, že 
prevodom majetku mesta sa prispeje k účelnejšiemu využívaniu iného majetku – zosúladenie 
vlastníctva stavby a pozemku a účelnejšiemu usporiadaniu majetkových pomerov s ohľadom na 
tvar a rozmery pzemkov vo vlastníctve mesta a tretích osôb. 
Zodpovedný:  Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-7 
MZ schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov predaj nehnuteľností nachádzajúcich sa v k.ú. Spišské Podhradie,  v obci  
Spišské Podhradie, ktoré sú zapísane na LV č. 1, vedené Okresným úradom Levoča, odbor 
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katastrálny a to: 
- stavba – rodinný dom, parcele registra „C“ evidovaná na katastrálnej mape, súpisné číslo 972, 
orientačné číslo 112, na parcela číslo 317 – zastavané plochy a nádvoria vo výmere 109 m2, 
- zastavané plochy a nádvoria – parcely registra „C“ evidované na katastrálnej mape,  
parcelné číslo 317/2 – zastavané plochy a nádvoria  o výmere 109 m2,  
- zastavané plochy a nádvoria – parcely registra „C“ evidované na katastrálnej mape,  
parcelné číslo 317/3 – zastavané plochy a nádvoria  o výmere 28 m2,  
- záhrada – parcely registra „C“ evidované na katastrálnej mape,  
parcelné číslo 319 – záhrada  o výmere 166 m2, pre Mariána Kniša, Štefánikova 22, 053 04 
Spišské Podhradie – v podiele 1/1 za celkovú cenu 11 100- €. Náklady súvisiace s prevodom 
nehnuteľností hradí kupujúci. 
Zodpovedný:  Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 10 
Žiadosť o odkúpenie domu – Prešovská 5 v Spišskom Podhradí  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Mestu bola doručená žiadosť p. Mariána Fecka  o odkúpenie nehnuteľnosti Prešovská 5 za  
27 000,- €. 
Ing. František Pravlík 
Majetková komisia túto žiadosť prerokovala a odporúča MZ odpredať  dom na Prešovskej ulici č. 
5 pre p. Fecka. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia prerokovala túto žiadosť 19.1. tohto roku a navrhuje MZ schváliť žiadosť na 
odkúpenie domu za 27 000,- €. Náklady s prevodom hradí kupujúci. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-8 
MZ v Spišskom Podhradí sa v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov uznáša, že dôvodom hodným osobitného zreteľa pri prevode 
vlastníckeho práva k nehnuteľnému majetku mesta – dom s. č. 270 na Prešovskej ulici o. č. 5 
postavený na parcele KN-C 610 – zastavané plochy a nádvoria vo výmere 597 m2 a parcela KN-
C 610 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 597 m2 v katastrálnom území Spišské Podhradie, 
zapísané na LV č. 1  na Mariána Fecka, Prešovská 67, 053 04 Spišské Podhradie spôsobom 
podľa citovaného zákonného ustanovenia je skutočnosť, že prevodom majetku mesta sa prispeje 
k účelnejšiemu využívaniu iného majetku – zosúladenie vlastníctva stavby a pozemku 
a účelnejšiemu usporiadaniu majetkových pomerov s ohľadom na tvar a rozmery pzemkov vo 
vlastníctve mesta a tretích osôb. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
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Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-9 
MZ schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov predaj nehnuteľností nachádzajúcich sa v k.ú. Spišské Podhradie  v obci  
Spišské Podhradie, ktoré sú zapísané na LV č. 1, vedené Okresným úradom Levoča, odbor 
katastrálny a to: 
- stavba – rodinný dom, parcele registra „C“ evidovaná na katastrálnej mape, súpisné číslo 270, 
orientačné číslo 5, na parcela číslo 610 – zastavané plochy a nádvoria vo výmere 597 m2, 
- zastavané plochy a nádvoria – parcely registra „C“ evidované na katastrálnej mape,  
parcelné číslo 610 – zastavané plochy a nádvoria  o výmere 597 m2, pre Mariána Fecka, 
Prešovská 67, 053 04 Spišské Podhradie – v podiele 1/1 za celkovú cenu 27 000,- Eur. Náklady 
súvisiace s prevodom nehnuteľností hradí kupujúci. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 11 
Žiadosť o odkúpenie rodinného domu na ul. Štefánikovej č. 90 v Spišskom 
Podhradí s.č. 544,  parcela č. 132/2 zastavané plochy a nádvoria vo výmere 58 
m2 

 

 
Ing. František Pravlík 
Táto žiadosť bola prerokovaná na majetkovej komisii, na naše rokovanie bola pozvaná aj p. 
Kočišová, žiadosť má jej syn, ale celá zodpovednosť ohľadne  financovania a kúpnej zmluvy  
bude na p. Kočišovú. Chce ho odkúpiť v takom stave ako je, chce ho opraviť aby sa dal užívať na 
bývanie. Komisia odporúča predať dom za sumu 1 000,- €. Všetky náklady spojené s prevodom 
hradí kupujúci. Včera sme na túto tému diskutovali, nevedeli sme pri rokovaní komisie o statickom 
posudku – je negatívny, tak sa treba k tomu vyjadriť. Pani Kočišová je s týmto oboznámená aj so 
stavom tohto domu. 
Peter Hanigovský 
Koľko sme zaňho dali? 
MVDr. Michal Kapusta 
Dali sme zaňho 24 000,- Sk. Zvyšok zaplatili Nano Nagle a nájomca. Celková suma bola cca 
80 000,- Sk. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná  komisia túto žiadosť prerokovala a hlasovala o predaji – neprijala rozhodnutie, traja boli 
za, dvaja proti a jeden sa zdržal. Nikto nedal ďalší návrh. 
MVDr. Michal Kapusta 
Stavebná komisia sa zapodievala touto otázkou. Na základe preštudovania znaleckého posudku 
neodporúča odpredať túto nehnuteľnosť. 
Štefan Faltin 
Ja som informoval poslancov, bol som sa tam pozrieť. Odrazili sme sa od sumy 1 000,- €. Kto ju 
navrhol? 
MVDr. Michal Kapusta 
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Taká prišla žiadosť. 
Štefan Faltin 
Ja si myslím, že  keď je žiadosť tento dom odkúpiť, tak je to dobre ho predať, keď ten dom 
spadne, tak sa naruší statika vedľajšieho domu. Ak ho mesto odpredá zbaví sa zodpovednosti. 
Vieme veľa domov v Podhradí, ktoré sme odpredali ešte v horšom stave, a odpredali sme, som za 
odpredaj. 
MVDr. Michal Kapusta 
V žiadosti je uvedené 1 000,- €. 
Štefan Faltin 
Mesto predajom nestratí nič. Zodpovednosť prejde na budúceho vlastníka. 
Mgr. Jozef Bača 
Pani Kočišová sa zaviazala, že do kedy ho opraví? 
Štefan Faltin 
Čím skôr, aj dnes,  ho chce opraviť aby tam mohla presťahovať syna. 
MVDr. Michal Kapusta 
Dnes  ho p. Kočišová nemôže  opravovať lebo nie je prijatý osobitný zreteľ. Dnes môžeme 
schváliť zámer predaja a tento bod sa vráti do MZ 26.2.2015. Komisie majú rozdielne názory 
a zvažujem či toto uznesenie podpíšem. Prečítal návrh na uznesenie. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15- 
MZ zamieta žiadosť p. Marcela Kočiša bytom mesto Spišské Podhradie na odkúpenie 
nehnuteľnosti – RD Štefánikova 544/90 v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný:  Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský 0 Ing. František Pravlík 0 
Jozef Komara - Marián Boržik  
Štefan Faltin - Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská 0 Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko 0 Mgr. Jozef Bača 0 
Mgr. Milan Blahovský -       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Nakoľko návrh neprešiel žiadosť trvá, ideme do druhého hlasovania – zámer odpredaja. 
Ing. Ján Lisoň 
V návrhu uznesení  bolo, že MZ zamieta, neprijali sme toto uznesenie. 
MVDr. Michal Kapusta 
Žiadosť je živá. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-10 
MZ schvaľuje zámer predaja nehnuteľnosti RD Štefánikova 544/90  na parcele 132/2 a parcelu 
KN-C – 132/2 o ZPaN o výmere 58 m 2 v k.ú. Spišskom Podhradí, zapísanej na LV č. 1 formou 
osobitného zreteľa pre p. Máriu Kočišovú, Robotnícka 1, Spišské Podhradie za cenu 1 000,- €. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský 0 Ing. František Pravlík 0 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
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Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 12 
Vyhlásenie VOS na hnuteľný majetok – traktor Zetor 7245, 5 tonový príves  
 
Ing. František Pravlík 
Predniesol stanovisko majetkovej komisie.  
Peter Hanigovský 
Neuvažuje sa odpredať osobitne? Čo ak bude záujem len o traktor, alebo len o vlečku? 
MVDr. Michal Kapusta 
Volal dnes jeden obyvateľ mesta, mal záujem o vlečku. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje predaj traktor s vlečkou za cenu  10 000,- €. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-11 
MZ schvaľuje obchodnú verejnú súťaž na predaj hnuteľného majetku - traktor Zetor 7245 s 
vlečkou STS T5 PS H-1 v dobrom technickom stave s platnými dokladmi, nepoužívaný na 
poľnohospodárske účely len na údržbu mesta.  MZ  stanovuje podmienky súťaže : 
- vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže v termíne do 15.2.215 
- termín uzávierky verejnej obchodnej  súťaže najneskôr do 15.3.2015 
-    minimálna výška kúpnej ceny 10 000,- €. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 13 
Prenájom parkoviska pod Spišským hradom na sezónu 2015  
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia prerokovala túto vec aj s informáciou o možných organizačných zmenách 
v spoločnosti Služby mesta s.r.o.  a navrhuje MZ aby prevádzka parkoviska pod hradom bola 
v réžii mesta Spišské Podhradie s výberom parkovného. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-12 
MZ schvaľuje prevádzkovanie parkoviska  pod Spišským hradom na sezónu 2015 v réžii mesta 
Spišské Podhradie s výberom parkovného. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
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Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 14 
Služby mesta s.r.o. – nájomné za kotolne  
 
Ing. Ján Lisoň 
Ing. Tirpák nám predložil návrh na výšku nájomného za kotolne. Finančná komisia  navrhuje MZ 
schváliť výšku ročného nájomného na rok 2015 za kotolne v užívaní spoločnosťou Služby mesta 
s.r.o. vo výške  4 042,58 € podľa predloženej kalkulácie. 
Ing. František Pravlík 
Majetková komisia odporúča schváliť nájmy vo všetkých kotolniach okrem Štúrovej ulice, kde sa 
požaduje zníženie na základe odpojenia nájomníkov od  kotolne. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-13 
MZ schvaľuje výšku ročného nájomného na rok 2015 za kotolne v užívaní spoločnosťou Služby 
mesta s.r.o. vo výške 4 042,58 € podľa predloženej kalkulácie. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský - Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 15 
Vyhodnotenie 6. kola VOS na predaj stavebných pozemkov IBV Pivovar 
a vyhlásenie 7. kola VOS na predaj stavebných pozemkov IBV Pivovar 
a stanovenie podmienok VOS 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Včera bolo otváranie obálok. Predali sme ďalší pozemok. Do mesta príde 12 520,- €. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-A-5 
MZ berie na vedomie výsledok VOS – 6. kolo na predaj stavebných pozemkov IBV Pivovar. 
Zodpovedný:  Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-14 
MZ schvaľuje predaj stavebných pozemky vo vlastníctve mesta Spišské Podhradie v 
lokalite novej IBV Pivovar v Spišskom Podhradí formou obchodnej verejnej súťaže v 
zmysle § 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, a to 
nasledovné parcely registra C KN, ktoré vytvárajú 27 pozemkov určených na individuálnu 
bytovú výstavbu: 

p.č. PARCELNÉ ČÍSLO VÝMERA V m2 DRUH POZEMKU 

1 2086/26 838 Orná pôda 
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2 2086/27 809 Orná pôda 

3 2086/28 791 Orná pôda 

4 2086/29 693 Orná pôda 

5 2086/30 693 Orná pôda 

6 2086/31 693 Orná pôda 

7 2086/32 603 Orná pôda 

8 2086/33 603 Orná pôda 

9 2086/34 565 Orná pôda 

10 2086/35 568 Orná pôda 

11 2086/18 603 Orná pôda 

12 2086/17 596 Orná pôda 

13 2086/19 585 Orná pôda 

14 2086/20 565 Orná pôda 

15 2086/21 730 Orná pôda 

16 2086/22 755 Orná pôda 

17 2086/23 823 Orná pôda 

18 2086/24 989 Orná pôda 

19 2086/25 1 154 Orná pôda 

20 2086/37 1 106 Orná pôda 

21 2086/36 791 Orná pôda 

22 2086/16 580 Orná pôda 
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23 2086/15 551 Orná pôda 

24 2086/14 572 Orná pôda 

25 2086/13 643 Orná pôda 

26 2086/12 852 Orná pôda 

27 2086/11 710 Orná pôda 

28 2086/10 755 Orná pôda 

29 2086/9 842 Orná pôda 

30 2086/8 1 473 Orná pôda 

31 2086/7 982 Orná pôda 

32 2086/6 891 Orná pôda 

33 2086/5 896 Orná pôda 

 
a schvaľuje podmienky obchodnej verejnej súťaže (osobitná príloha) na predaj pozemkov, 
ktoré budú zverejnené minimálne na 15 dní pred uzávierkou na podávanie návrhov do 
obchodnej verejnej súťaže na úradnej tabuli a internetovej stránke mesta Spišské 
Podhradie. Obchodná verejná súťaž bude zverejnená aj v denníku Spišský korzár. 
Minimálna cena je 14,- Eur /m2 (Cena stavebného pozemku vrátanie inžinierskych sietí). 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 16 
Rozšírenie živnosti mesta o pohrebné služby a prechod na platcu DPH  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Sú nejaké pripomienky? 
Vladimír Tomko 
Vysvetli nám to ty, pán primátor. 
MVDr. Michal Kapusta 
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Hospodársky výsledok spoločnosti Služby mesta s.r.o.  bol dva roky v mínusových číslach. Bolo 
urobených viacero analýz. Touto problematikou sa zaoberáme nejakých 6 rokov. Zamestnanci 
s.r.o. súhlasia s tým, aby  išli ako oddelenie pod mesto, budú zamestnancami mesta. Mesto 
prejde na podnikateľskom účte ako platca DPH. V priemere je 40 pohrebov ročne. Termín by bol 
31.3.2015. Odborne spôsobilou osobou na pohrebníctvo by bol p. Štefan Nižník, dokiaľ si niekto 
neurobí odbornú spôsobilosť na túto činnosť. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-15 
MZ schvaľuje rozšírenie živnosti mesta o pohrebné služby, prevádzkovanie parkoviska 
a v podnikateľskej oblasti s prechodom na platcu DPH. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.03.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 17 
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta na rok 2015  
 
JUDr. Jozef Tekeli, PhD. 
Stanovisko  vám bolo preposlané elektronickou poštou, bolo dosť rozsiahle zasadnutie finančnej 
komisie. Z toho dôvodu keďže predpokladám, že určitá úprava návrhu bude na základe návrhov 
finančnej komisie vykonaná, tak nebudem reprodukovať konkrétny sumy rozpočtu. Návrh 
rozpočtu zodpovedná aktuálnej právnej úprave, interným predpisom, návrh bol zverejnený po 
dobu zákonom stanoveným spôsobom na úradnej tabuli, bol pripomienkovaný finančnou 
komisiou. Odporúčam predložený návrh rozpočtu po zapracovaní pozmeňujúcich návrhov 
z finančnej komisie schváliť. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-A-6 
MZ berie na vedomie odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta na rok 
2015. 
Zodpovedný:  Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
 
Bod č.: 18 
Rozpočet mesta Spišské Podhradie na roky 2015-2017 vrátane rozpočtov škôl 
a školských zariadení 

 

 
 
Ing. Slávka Čarná 
Návrh rozpočtu bol urobený na sumu 9 015 829,- €. Po finančnej komisii boli urobené nejaké 
úpravy, celková suma rozpočtu je 9 020 566,- €. Je tam nárast v kapitálových príjmoch 
a výdajových investíciách – múzeum, kanalizácia a ostatné dotácie. Máte konkrétne otázky 
k položkám? 
MVDr. Michal Kapusta 
Rozpočet počíta s úverom 829 000,- € ale v bode rokovania je ďalej úver na investičné akcie. 129 
tis. – ideme hľadať v priebehu roka, nie sú v rozpočte príjmy čo sme dnes odsúhlasili  -   
Prešovská 5, pozemok IBV a Štefánikova ulica. 
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Peter Hanigovský 
Je možné v rámci úveru, že v prípade návratok v jednotlivých refundáciách je možné urobiť 
mimoriadne splátky aby sme to znížili? 
Ing. František Pravlík 
Áno. 
Ing. Ján Lisoň 
Vysvetlil situáciu ohľadne splácania úveru. 
Ing. Slávka Čarná 
Súčasťou rozpočtu sú aj rozpočty škôl a školských zariadení. Boli prejednávané  na zasadnutí 
finančnej komisie.   
Peter Hanigovský 
Prešiel som si zápisnicu z finančnej komisie, po troch rokoch mi vyskočila položka 700 – ostatné 
školy si nebudú tvoriť 700-ku z vlastných zdrojov? Bývalý primátor požiadal aby peniaze boli na 
MsÚ. Čo sa plánuje s týmito peniazmi? 
MVDr. Michal Kapusta 
Nie sú ešte závery zo školskej komisie a nejaké kompromisné riešenie. Mieriš na koeficient 1,5 – 
je z toho financovanie na CVČ aby mohlo žiť a náklady na školské oddelenie. Ostatné peniaze sa 
podržia, rozhodnú o tom poslanci a školy čo s nimi bude. Ponúknu riešenia. 
Peter Hanigovský 
Za dotáciu pre CVČ loboval najviac riaditeľ ZŠ Školská 3. Nech je dotácia na CVČ presunutá zo 
Školskej 3 nie z celej rezervy. 
Ing. Ján Jurečko 
Vážený pán poslanec, reagoval som ako člen komisie mesta, nie ako riaditeľ školy a keď si bol 
predsedom finančnej komisie ty a odkrojil si z tejto položky aby si zachránil ZUŠ vtedy si 
nenavrhoval nič. 
Peter Hanigovský 
Bol som predsedom a odkrojili sme šmahom ruky – hlasovala komisia – záchrana ZUŠ išla zo 
školskej komisie. 
Ing. Ján Jurečko 
Nebol som hlavný hovorca, nie som predsedom školskej komisie. 
Peter Hanigovský 
Predniesol návrh na uznesenie aby dotácie pre CVČ bola presunutá z rozpočtu ZŠ Školská 3 
a nie z nerozpísanej rezervy škôl, koeficient 1,5 údržba škôl. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B- 
MZ schvaľuje aby dotácia pre Centrum voľného času Školská 10 v Spišskom Podhradí bola 
presunutá z rozpočtu Základnej školy Školská 3 v Spišskom Podhradí a nie z nerozpísanej 
rezervy škôl – koeficient 1,5 údržba škôl. 
Zodpovedný:  Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík - 
Jozef Komara - Marián Boržik  
Štefan Faltin - Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská - Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko - Mgr. Jozef Bača - 
Mgr. Milan Blahovský -       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel 

 
Priešiel p. poslanec Mgr. Peter Vandraško (19.19 hod.) 
 
Peter Hanigovský 



 16 

Boli tu robené rôzne prieskumy, dovolil som si urobiť porovnanie dotácie pre MŠK – Levoča – 
43 000,- €. Je to suma  pre všetky športové odvetvia. Spišské  Vlachy – 22 000,- na šport a na 
tento rok majú menej ako 12 000,- €. Chcem sa spýtať do akej sumy by sme mali ísť alebo kde je 
strop pre toto občianske združenie. 
MVDr. Michal Kapusta 
Neviem aké percento by malo byť. 
Jozef Komara 
Takýto prieskum alebo porovnania v okolitých mestách sme robili pred 4-5 rokmi, keď sa MŠK 
financovalo ináč. V SNV to funguje  trošku ináč, funguje to cez správu telovýchovných zariadení. 
V Levoči je správa účelových zariadení. U nás to funguje tak, že MŠK si rieši tieto náležitosti 
vlastnou cestou – elektrinu, vodu, správcovstvo, ja by som bol rád aby sa to urobilo ako je v meste 
Levoča alebo Spišská Nová Ves. My nemáme zamestnanca, manažovanie je na dobrovoľnej 
báze, všetko bolo uvedené v návrhu rozpočtu, sú tam uvedené platby trénerov, lekára, vedúcich 
družstiev, nie je tam žiadny správca, ani manažer ani predseda, tá čiastka je taká aká je, nie je 
tam nič nadnesené. Chcel by som ešte aby v meste Sp. Podhradie, pokiaľ prejde nejaký projekt, 
aby v zimnom období bol ľad a mrzí ma, že tohto roku sa nič také neuskutočnilo. Minulý rok bola 
ponížená čiastka a z bezpečnostného hľadiska je potrebné urobiť rekonštrukciu ľadového 
štadióna. Minulý rok sa nám to v rozpočte  skresalo. Beriem na vedomie čo povedal p. kolega ale 
v iných mestách to funguje ináč, dúfam, že toho roku to bude robené ináč aby aj ľudia čo to robia 
teraz na dobrovoľnej báze, boli zaplatení. V iných mestách je to aj z časti o sponzoringu. Iný šport 
na takej úrovni ako futbal v meste zatiaľ  nie je. 
Mgr. Peter Vandraško 
V tejto veci som v obraze. Nemôžeme sa porovnávať  s Levočou kde funguje správa, kde majú 
pod patronátom údržbu ihrísk, atď. Vo väčších mestách to je oddelené – údržba a činnosť, sú to 
rozdelené financie. Za týchto podmienok ako to robíme my,  s tými výsledkami je to 
neporovnateľné. Treba porovnať to čo je porovnateľné. 
Mgr. Milan Blahovský 
Doplním obidvoch kolegov, že naši hrajú inú súťaž a na inej úrovni ako Levoča. 
MVDr. Michal Kapusta 
Máme priateľov aj v Levoči a pýtajú sa nás ako dokážeme hrať takúto súťaž pri takomto 
financovaní. Levočania nie sú spokojní s tým ako to je v Levoči, vždy niekto hľadá niečo iné. Na 
MŠK je vidno kus dobre vykonanej práce. 
Mgr. Jozef Bača 
Každý predkladal svoje návrhy na zasadnutí finančnej komisie,  ktorá zasadala 2 dni. Navrhujem 
aby sme išli uznesenie po uznesení čo sa týka rozpočtu. 
Ing. Ján Lisoň 
Riaditeľka MŠ predniesla žiadosť o vrátenie finančných prostriedkov nevyčerpaných z roku 2014 
vo výške 9 201,-€. Jedná sa o nevyčerpané mzdové a odvodové prostriedky z dôvodu skoršej 
refundácie prostriedkov z projektu ako bolo plánované a zároveň ušetrené financie z dôvodu 
dlhodobej PN. Riaditeľka žiada tieto finančné prostriedky do kapitoly 630 – údržba na rok 2015. 
Prerokovali sme to za účasti riaditeľky MŠ a súhlasila s týmto návrhom. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-16 
MZ schvaľuje žiadosť MŠ Májová 54, Spišské Podhradie vo výške 8 281,- € (pôvodná výška 
prostriedkov znížená o 10% - odvod do rezervného fondu) a túto sumu presunúť do položky 700 
(kapitály) v rozpočte MŠ. 
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
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Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-17 
MZ schvaľuje pôvodný návrh rozpočtu na rok 2015 predložený riaditeľkou MŠ Májová 54 upraviť 
takto: 

- položka 633001 – interiérové vybavenie znížiť o 6 000,- € 
- položka 635006 – údržba znížiť o 4 000,- € 
- položka 700 – kapitály zvýšiť na 18 281,- € (t.j. 8 281 + 6 000 + 4 000) a tieto účelovo 

viazať na rekonštrukciu elektroinštalácie. 
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-18 
MZ schvaľuje rozpočet MŠ a ŠJ Májová 54, Spišské Podhradie na rok 2015 takto: 

- MŠ v celkovej výške 234 813,- € (610+620: 176 988,- €, 630: 38 345,- €, 640: 200,- €, 700: 
18 281,- €) 

- ŠJ v celkovej výške  38 770,- € (610+620: 28 852,- €, 630: 9 818,- €, 640: 100,- €)  
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje schváliť rozpočet pre základnú umeleckú školu. 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-19 
MZ schvaľuje rozpočet ZUŠ Sídlisko hrad 28, Spišské Podhradie v celkovej výške 204 160,- € ( 
610+ 620 = 180 646,- €, 630 = 23 364,- €, 640 = 150,- €). 
Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Ing. Ján Lisoň 
Na zasadnutí finančnej komisie sme riešili aj rozpočet CVČ. Nemá dostatok financií na fungovanie 
za súčasných podmienok a rozpočet, ktorý navrhujeme to nie je rozpočet na celý rok. Pri 
fungovaní súčasného stavu nie je dostatok financií. Do konca marca by sa MZ malo zaoberať 
ďalšou činnosťou  a organizáciou práce CVČ. Na sanovanie dočasnej činnosti navrhujeme použiť  
13 500,- € a plus ostatné prostriedky, ktoré mestu prídu na mimoškolskú činnosť. Jedná sa 
o prostriedky na činnosť a údržbu škôl. Prečítal návrh uznesenia. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-20 
MZ schvaľuje poskytnúť do príjmov rozpočtu CVČ Spišský hrad Spišské Podhradie pre rok 2015 
prostriedky vo výške 13 500,-€ z prostriedkov určených  na správu a údržbu budov škôl 
a školských zariadení v meste pre rok 2015 (1,5 %). 
Zodpovedný: Riaditeľ CVČ Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský - Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-21 
MZ schvaľuje rozpočet CVČ Spišský hrad Spišské Podhradie v celkovej výške  55 906,- € (610 + 
620 = 42 406,-€, 630 = 13 500,- €). 
Zodpovedný: Riaditeľ CVČ Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský - Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-02-15-C-1 
MZ ukladá riaditeľovi CVČ Spišský hrad, aby v kapitole 630 rozpočtoval len nevyhnutné  
 výdavky ( energie, stravné, SF ). 
Zodpovedný: Riaditeľ CVČ Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ľuboslav Longauer 
Je to sanácia do marca a potom sa bude riešiť celá činnosť a organizačná štruktúra CVČ. 
Mgr. Milan Blahovský 
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Tento týždeň sme boli na zasadnutí Rady školy pri CVČ a vypočuli sme si ich stanovisko 
k činnosti, myslím si, že nemajú ľahkú pozíciu, bolo by potrebné  nájsť riešenia, sadnúť 
si k rokovaniu s okolitými obcami, ktorých deti chodia do CVČ, oni tam chodia bežne a bez 
poplatku, oni neplatia žiadne poplatky a starostovia sa tvária ako „mŕtvi chrobáci“. Centrum 
zastrešuje činnosťou aj to, že sa nemusia flákať po meste, kým im prídu autobusy. V minulosti to 
bolo ináč financované. Dnes je táto činnosť náročná, výdaje sú vysoké a príjmy skoro žiadne. Buď 
si povieme , že chceme centrum pre deti alebo povieme nech sa deti flákajú. Je to vážna vec, 
a to, že sa zdá, že tú činnosť nevykonávajú aj tak ako by mali, je tam trošku pasivita aj zo strany 
detí. Som za to aby sme našli nejaké riešienie a skúsili niečo rozkývať a prehodnotiť fungovanie 
centra v budúcom období aby sme nezaujali  stanovisko  a hneď ho nezrušili ale aby sme našli 
riešenie. 
Mgr. Peter Vandraško 
Sme možno jedna z mála obcí, kde bolo centrum založené a kde ešte funguje. Boli tu poslanci, 
ktorí robili v centrách a ich centrá zanikli a my sme centrum zachovali. Áno CVČ ale možno inou 
formou, s iným obsahom, súhlasím s tým, aby sme ho nelikvidovali. Prostriedky nie sú také ako 
boli predtým ale sú také aby sa dalo pokračovať ale treba zvážiť aj personalistiku aj činnosť. 
Centrum áno. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia to prerokovala v súvislosti s možným financovaním. Ing. Lisoň predniesol  návrh 
komisie.  
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-C-2 
MZ ukladá MsÚ, aby v termíne do 31. marca 2015 prerokovalo a prípadne prijalo riešenia  
zamerané na budúcnosť a koncepciu ďalšej činnosti  CVČ Spišský hrad, v súčasných 
podmienkach financovania týchto originálnych kompetencií mesta. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Bolo obdobie keď CVČ bolo na výslní,  teraz je opačné garde, som za.  
Predniesol návrh na uznesenie – rozpočet ZŠ Palešovo nám. 9. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  navrhuje schváliť rozpočet ZŠ Palešovo nám.  9 ako ho predniesol primátor 
mesta.  
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-22 
MZ schvaľuje  rozpočet ZŠ Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie na rok 2015 takto: 
- primárne vzdelávanie celkový rozpočet vo výške 106 363,- € (610 – 620 = 91 200,- €, 630 = 
14 963,-€, 640 = 200,- € ) 
- sekundárne vzdelávanie celkový rozpočet vo výške 282 087,- € (610 – 620 = 224 000,- €,   630 
= 45 487,- €, 640 = 12 600,- €) 
- ŠKD celkový rozpočet 28 464,- € (610 – 620 = 27 200,- €, 630 =1 264,- € ) 
Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
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Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Predniesol návrh na uznesenie – rozpočet ZŠ Školská 3. 
Ing. Ján Jurečko 
Na škole máme o 42 tis. € menej, nie je tam doplnený projekt Prined. 
Ing. Slávka Čarná 
Je to dobre. 
Ing. Ján Jurečko 
Beriem späť. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  navrhuje schváliť rozpočet  ako bol prednesený primátorom mesta. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-23 
MZ schvaľuje rozpočet ZŠ Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2015 takto: 
- primárne vzdelávanie celkový rozpočet vo výške 267 613,- € (610 – 620 = 177 729,- €, 630 = 
28 259,- €, 640 = 6 073,- €, 700 = 13 552,- €) 
- sekundárne vzdelávanie celkový rozpočet vo výške 390 888,- € (610 – 620 = 308 210,- €, 630 = 
48 793,- €, 640 = 10 487,- €, 700 = 23 398,- €) 
- ŠKD celkový rozpočet 37 444,- € (610 – 620 = 33 913,- €, 630 =3 431,- €, 640 = 100,- €) 
- ŠJ celkový rozpočet 82 604,- € (610 – 620 = 59 615,- €, 630 = 20 989,- €, 700 = 2 000,- €) 
Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Predniesol návrh na uznesenie – rozpočet MsKS. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  navrhuje schváliť tento príspevok ako ho predniesol primátor mesta. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-24 
MZ schvaľuje príspevok na rok 2015 pre MsKS Spišské Podhradie v sume 58 000,- €. 
Zodpovedný: Riaditeľ MsKS Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
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Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-25 
MZ schvaľuje aby po ukončení výberového konania na funkciu riaditeľa MsKS opätovne 
prerokovalo rozpočet MsKS na rok 2015 v termíne do 31. 3.2015. 
Zodpovedný: Riaditeľ MsKS Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Predniesol návrh na uznesenie – rozpočet MŠK. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  navrhuje schváliť tento príspevok. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-26 
MZ schvaľuje dotáciu pre MŠK Spišské Podhradie na rok 2015 vo výške 52 000,- €. 
Zodpovedný: Predseda MŠK Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský - Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Preniesol návrh na celkový rozpočet 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia sa zaoberala financovaním výdajov mesta v roku 2015. Samostatná položka je 
úver, finančná komisia  považuje sa dôležité aby sa o tejto položke  hlasovalo osobitne aby sa 
vedelo na aké akcie budú použité prostriedky z úveru. Predniesol návrh finančnej komisie. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-27 
MZ schvaľuje v rozpočte na rok 2015 úver vo výške 829 346,- € použiť na krytie týchto 
investičných akcií s výdajom uvedeným v rozpočte na rok 2015: 

- LSKxP – na refundáciu – 42 717,- € 
- LSKxP – spoluúčasť – 22 149,- € 
- LSKxP – ORL – 25 498,- € 
- Kompostáreň - refundácia – 28 721,- € 
- Kanalizácia – refundácia – 139 335,- € 
- Kanalizácia – spoluúčasť – 250 574,- € 
- Múzeum Starý jarok 44 – refundácia – 89 253,- € 
- Múzeum Starý jarok 44 – spoluúčasť – 123 517,- € 
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- Komunitné centrum – spoluúčasť – 2 992,- € 
- IBV Pivovar – 105 676,- € 

Zodpovedný: Primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-28 
MZ schvaľuje rozpočet mesta Spišské Podhradie na rok 2015 v jednotlivých položkách v celkovej 
výške: 

- príjem mesto Spišské Podhradie  - 9 020 566,- € 
- výdaje mesto                                - 7 341 832,- € 
- výdaje školy                                 - 1 678 734,- € 

      -     výdaje spolu                                 - 9 020 566,- € 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský - Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť rozpočtové opatrenia mesta do výšky 3 500,- €. Je to 
právo primátora na zmenu v jednotlivých prípadoch, ak v priebehu roka vznikne potreba úhrady, 
ktorá nie je v rozpočte zabezpečená, za podmienky, že nedôjde k prekročeniu limitu celkových 
výdajov schválených v rozpočte.  Prečítal návrh na uznesenie. 
Mgr. Peter Vandraško 
Kvôli čomu také uznesenie? 
Ing. Ján Lisoň 
Ak je potrebná operatívna zmena rozpočtu , pre zabezpečenie operatívnosti medzi zasadnutiami 
MZ. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-29 
MZ schvaľuje právo primátora na realizáciu rozpočtového opatrenia na zmenu rozpočtu mesta 
v roku 2015 do výšky 3 500,- € v jednotlivých prípadoch, ak v priebehu roka vznikne potreba 
úhrady, ktorá nie je rozpočtovaná, za podmienky, že nedôjde k prekročeniu limitu celkových 
výdajov schválených v rozpočte. Rozpočtové opatrenie sa nemôže týkať  presunu medzi 
kapitolami 630 – tovary a služby a 610, 620 mzdy a odvody do poisťovní. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
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Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško 0 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Lisoň 
Nemali sme to na zasadnutí finančnej komisie  ale dovolím si to navrhnúť. Vo výdajovej časti je 
uvedené -  prostriedky z rezervy,  aby bola viazanosť do 30.6.2015. Prečítal návrh na uznesenie. 
MVDr. Michal Kapusta 
Nesúhlasím, školy ak chcú nech si riešia veci cez prázdniny, keď sú prázdne týmto uznesením ich 
zablokuješ. 
Mgr. Peter Vadraško 
Bolo to prerokované na školskej komisii? Riaditelia o tom vedia? 
Ing. Ján Lisoň 
Nie, nebolo, je to môj návrh a bolo to aj v minulosti. 
MVDr. Michal Kapusta 
Keď príjmete takéto uznesenie a bude termín  do 30.6. – ja ho nepodpíšem. 
Ing. Ján Lisoň 
Ak bude 18.6. zastupiteľstvo a prijme akékoľvek rozhodnutie, tak sa môže zmeniť. Dátum v tomto 
prípade pre mňa nehrá žiadnu úlohu. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B- 
MZ schvaľuje viazanie prostriedkov rezervy na správu a údržbu budov škôl a školských zariadení 
v meste Spišské Podhradie vo výške 54 291,- € v rozpočte roka 2015 bez ich čerpania do 
30.6.2015. 
Zodpovedný:  Termín: 30.06.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara - Marián Boržik  
Štefan Faltin 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská 0 Mgr. Peter Vandraško - 
Vladimír Tomko 0 Mgr. Jozef Bača 0 
Mgr. Milan Blahovský -       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel 
 
Bod č.: 19 
Schválenie výšky úveru na investičné akcie v meste v roku 2015  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Prečítal návrh na uznesenie. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  tento návrh prerokovala a navrhuje prevzatie úveru od ČSOB banky vo výške 
700 000,- €. Predniesol návrh na uznesenie.  
MVDr. Michal Kapusta 
Ponuky vám boli zaslané mailom,  bolo urobené výberové konanie.  
JUDr. Jozef Tekeli, PhD. 
Preveril som splnenie podmienok a sú splnené podmienky podľa § 17 ods. 9 zákona 
o rozpočtových pravidlách. Uvádzam aj sumy prepočtu úverovej zaťaženosti. 
Mgr. Peter Vandraško 
Je tam ešte nejaký limit keby sme potrebovali dobrať  úver? 
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JUDr. Jozef Tekeli, PhD. 
32 % je zaťaženosť, 60% je strop. 
MVDr. Michal Kapusta 
Nešli sme na hranu, myslím si, že 700 tis. € by sme mali reálne zvládnuť bez ohrozenia správy 
mesta, škôl a školských zariadení. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-30 
MZ schvaľuje prijatie úveru vo výške 700 000,- € poskytnutého zo strany: Československá 
obchodná banka, a.s., so sídlom: Michalská 18, 815 63 Bratislava, Slovenská republika, IČO: 
36 854 140, IČ DPH: SK7020000218, zapísanej v Obchodnom registri Okresného súdu 
v Bratislava I, Oddiel: Sa, Vložka číslo: 4314/B (ďalej len „banka“) za podmienok dojednaných 
v príslušnej úverovej zmluve, na účely zabezpečenia financovania investičného projektu:  
 - výstavba verejnej kanalizácie a čistiarne  odpadových vôd v Spišskom Podhradí  
 - stavebné úpravy meštianskeho domu, Starý jarok 44 na Regionálny dom tradičných remesiel  
 - lokálna stratégia komplexného prístupu mesta Spišské Podhradie 
 - individuálna bytová výstavby 
Mestské  zastupiteľstvo zároveň schvaľuje vystavenie vlastnej blankozmenky na rad banky za 
účelom zabezpečenia pohľadávky banky z prijatého úveru. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Ďakujem. 
 
Bod č.: 20 
Aktualizácia manažment plánu pôvodnej časti zapísanej lokality Spišský hrad 
a pamiatky okolia, zápis č. 620/bis na listine SD UNESCO 

 

 
Mgr. Joze Bača 
Touto aktualizáciou sa zaoberal Komisia kultúrna a cestovného ruchu. Nasledne sme mali 
stretnutie s autorkou tohto plánu Ing. Janovskou, členovia jej dali návrhy a pripomienky, ktoré ona 
zapracovala do plánu. Komisia navrhuje schváliť tento plán. 
MVDr. Michal Kapusta 
Máte nejaké pripomienky? Je to veľký dokument. Je potrebné to preložiť do anglického jazyka 
a zaslať na Unesco. Na to  boli peniaze z grantu. Ak nie sú pripomienky, dávam  návrh  na 
schválenie. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-31 
MZ schvaľuje Aktualizáciu manažment plánu pôvodnej časti zapísanej lokality Spišský hrad 
a pamiatky okolia zápis č. 620/bis na listine SD UNESCO. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
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Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 21 
Harmonogram zasadnutí Mestského zastupiteľstva na rok 2015  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Predložil harmonogram zasadnutí MZ na rok 2015. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-32 
MZ schvaľuje Harmonogram zasadnutí mestského zastupiteľstva na rok 2015: 
08.01.2015, 29.01.2015, 26.02.2015, 26.03.2015, 18.06.2015, 10.09.2015, 19.11.2015, 
17.12.2015. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
 Bod č.: 22 
Rôzne  
 
Mgr. Peter Vandraško 
Pán Džačovský mal na mňa otázku, že keď vysypujú  konvy i či  ich majú dávať naspäť do boxov. 
Ing. Ján Lisoň 
Nemajú povinnosť vyberať ani odkladať konvy. 
MVDr. Michal Kapusta 
Na ďalšie MZ pripravím doplnenie zriaďovacej činnosti MsKS v oblasti CR, histórie a športu. 
Predložím aj novú organizačnú štruktúru, ktorá bude platiť od 1.4.2015. 
Peter Hanigovský 
V prípade, ak mám ako poslanec, záujem dostať podklady, ktoré idú členom finančnej komisie , 
chcem sa spýtať  či je to možné. 
MVDr. Michal Kapusta 
Nie je to tajné, na komisiu môže ísť každý poslanec, ak sa dohodnete vy, že si budete posielať 
komplet podklady na komisie, ja nie som proti,  ale si to odsúhlaste vy. Funguje mailová pošta, 
maily nás nezaťažia. Ak vy poviete áno, tak dám pokyn zapisovateľkám. Čo si ja pamätám 
podklady išli pre členov komisií a pozvánky išli všetkým poslancom. 
Ing. Ján Jurečko 
Mestská stránka má vo svojom jadre zaprogramované, že zapisovateľ alebo predseda komisie 
môže zavesiť  pozvánku a dokumenty na mestskú stránku a ktorýkoľvek z poslancov nech si 
stiahne a preštuduje materiály, je to jednoduchšie ako rozposielať všetkým. Je to bez prístupu 
verejnosti. Bez hesla sa tam nikto nedostane. 
MVDr. Michal Kapusta 
Nepýtam sa na formu, pýtam sa či áno alebo nie. 
Mgr. Peter Vandraško 
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Tak ako si skladá svoj tím primátor mesta, tak sú volení predsedovia komisií a skladajú si svoj tím 
a tá komisia má nejakú vážnosť pretože je poradným orgánom. Ak  niekto niekoho vybral alebo 
nevybral asi vie prečo, predseda zodpovedá za niečo aj s členmi ak niečo prednesie. V konečnom 
dôsledku tie veci sú zavesené na internete. Mali sme poslancov, ktorí boli v troch komisiách. Ja si 
prajem aby v mojej komisii boli ľudia, ktorých som si ja vybral a o tomto čo prerokujeme potom 
budem informovať MZ a potom sa poslanci  môžu vyjadrovať.  
Ing. Ján Lisoň 
Ja mám v tej veci iný názor, ale len vo vzťahu ku poslancom, mám jednoznačný návrh, 
nemôžeme vylúčiť účasť poslancov na zasadnutí. Naša komisia prijala rokovací poriadok a máme 
tam uvedené konštatovanie, ktoré nie je nové a bolo aj pred 8-mimi  rokmi  - „Na základe 
vlastného rozhodnutia sa zasadnutia komisie s hlasom poradným zúčastňujú: primátor, zástupca 
primátora, poslanci MZ, hlavný kontrolór mesta a prednosta MsÚ, ak nie sú na zasadnutie komisie 
pozvaní osobitnou pozvánkou.“ Ja osobne nevidím problém v tom aby poslanci dostali podklady. 
Ak požiada poslanec o podklady, tak by ich mal dostať. Má právo dostať informácie aj od 
zamestnancov mesta, príspevkových a rozpočtových organizácií atď. tak nemôže nedostať 
informácie z komisií. 
MVDr. Michal Kapusta 
Zúčastniť sa hociktorej komisie môže každý poslanec, bez toho či ho predseda pozve alebo 
nepozve. Ide o materiály , ktoré sa posielajú členom komisie. Nech si to poslanec dohodne 
s predsedom komisie. 
Ing. Ján Lisoň 
Vyslovene s tým súhlasím. Činnosť komisie nie je vecou primátora, ak poslanci chcú tie veci si 
vypočuť už pri zárodku problému majú na to právo. 
Štefan Faltin 
Aj teraz ktorákoľvek komisia posiela pozvánky, aj naša zapisovateľka posiela pozvánky. 
Mgr. Peter Vandraško 
Vaša zapisovateľka  posiela oznámenie, nie pozvánky, to je druhá vec. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ja hovorím, nech je to v právomoci predsedu komisie. Nechám to na predsedov. 
Mgr. Milan Blahovský 
Ja si myslím, že  keď sa všetci nanominujeme všade tak to bude ďalšie zasadnutie MZ. Je 
demokracia, beriem. 
Ing. Ján Lisoň 
Ja vám poviem kolegovia, ak ma požiadate o podklady, všetky vám posuniem. Tak sme pripravili 
rokovací poriadok. Nečlenovia majú hlas poradný. 
Vladimír Tomko 
Dávam návrh aby sme zrušili uznesenie, aby sa každé jedno uznesenie podpisovalo zvlášť. Už  
o tom hovoril na minulom MZ pán kontrolór. Dávam takýto návrh. 
Mgr. Milan Blahovský 
Na Rade školy v CVČ sme sa bavili aj o ľade, ide o počasie, isté alibi mohol mať pán riaditeľ, ale 
už je ľad rozpracovaný,  už dnes pracujú na ňom, na umelom ihrisku ho robia. Mali takú 
požiadavku aby sa tam namontovalo jedno svetlo, ak sa predĺži večerné korčuľovanie. Ďalej boli 
požiadavky aby bola telocvičňa v kotolni otvorená aj v nedeľu – rada školy sa uzniesla, že 
v nedeľu by mala byť dňom oddychu. Samozrejme nebráni sa centrum tomu, ak je hromadná 
akcia, aby to otvorili. 
Jozef Komara 
Nemôže sa stať, že kotolňa bude zatvorená od 10.12 do 10.1. Čo sa týka ľadu, minimálne 
náklady na urobenie ľadu na starej umelej ploche je  jedno-dvoj-trojdňová záležitosť a určite nie 
s urgencamia p. primátora alebo mňa aby bol urobený. CVČ je pre nás, toto bolo treba pochopiť 
nejak promtnejšie, zaoberali sme sa tým aj minulý rok, svetlá nie sú problém. Problém je ľad, 
musí niekto na to prísť, kto je za to platený a nie po výzvach. Ľad je pre školy. Malo sa to robiť 
toho roku ináč, čakal som inú aktivitu. Ja mám trošku iné výhrady, za deň-dva urobíte ľad. 
Otváracie hodiny CVČ mali by  byť v popoludňajších hodinách. 
Mgr. Milan Blahovský 
K tým hodinám - súhlasím s tebou, ale v dopoludňajších hodinách robia aktivity aj pre školy.  
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Jozef Komara 
Nie všetci. 
Mgr. Milan Blahovský 
Určite nie všetci, ja nie som ich hovorcom, ale sú nejaké aktivity aj doobeda, nie je to každý deň 
samozrejme. 
Jozef Komara 
Dá sa to robiť ináč. 
Vladimír Tomko 
My len prezentujeme to, čo bolo povedané v Rade školy v CVČ. Hovorili, že je problém vybrať si 
dovolenku, toto prezentujeme aj my tu. 
Mgr. Milan Blahovský 
Pán riaditeľ Longauer zatvorenie argumentoval čerpaním dovolenky. 
MVDr. Michal Kapusta 
Tak potom je to zlé plánovanie dovoleniek. 
Mgr. Peter Vandraško 
Skúsme sa o tom baviť na školskej komisii. Priama činnosť v CVČ je 30 hod. týždenne na 
každého zamestnanca. Takže, že niekto nemal čas vyčerpať dovolenku, toto tu nechcem počuť. 
Na školskej komisii to preberieme aj s riaditeľom aj so zamestnancami. 
 
Bod č.: 23 
Správy z komisií pri MZ  
 
Mgr. Peter Vandraško 
Prečítal zápisnice zo zasadnutia školskej komisie, boli dve zasadnutia. 
MVDr. Michal Kapusta 
Školská komisia keď pripravila na polovicu, bol by som veľmi rád aby si  školská komisia sadla 
a oprášila metodiku platov riaditeľov, kde by boli prehodnotené podľa mňa všetky ukazovatele – 
počet žiakov, rozpočet atď. Je problém platov riaditeľov škôl, nech metodiku  oprášia riaditelia. Ja 
som do týchto vecí nevstupoval ako zástupca alebo prednosta ale poviem, bol by som rád, aby to 
bolo trošku vyvážené. 
Mgr. Peter Vandraško 
Je to pre mňa nová vec, nakoľko to súri? 
MVDr. Michal Kapusta 
Nie som zvyknutý na to aby som podpisoval veci retrospektívne, záleží od riaditeľov. Dostal som 
na stôl dekréty s decembrovým dátumom. Nech sa dohodneme na jasných pravidlách. 
Ing. Ján Jurečko 
Skúsim k tejto veci zaujať stanovisko. Smernica, o ktorej tu bola reč, sa týka roku 2006 a z tohto 
titulu narába s korunami čo dnes zákon hovorí o niečom inom. Ja som osobne 21.8.2008 v čase o 
11.43 hod. písal na adresu vedúceho odboru školstva – návrh kritérií – odmeňovanie, v prílohe 
som posielal smernicu, o ktorej je reč – prečítal znenie mailu. Upozornil som na to, že je potrebné 
smernicu prepracovať. My sme už isté kroky podnikli, ja po stretnutí s terajším primátorom mesta 
som mu pri odchode povedal, že osobne na ďalšom zasadnutí školskej komisie otvorím tento bod. 
K dnešnému dňu sú riaditelia škôl v rozpore s platnou legislatívou,  bez platných dekrétov. 
Zodpovednosť za to, že neexistuje smernica nie je len na riaditeľoch škôl. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ja som nepovedal, že je zodpovednosť na riaditeľoch škôl, ja som chcel aby ste sa zhostili tejto 
úlohy, ak nie, tak sa zhostíme my na školskom oddelení. Tak ako ste našli metodiku na  koeficient 
1,5  aby ste dali metodiku aj na tento problém. Ja to chcem  riešiť spolu. 
Mgr. Peter Vandraško 
Všetci členovia sú riaditelia škôl, ale riešiť metodiku na školskej komisii sa mi zdá nejaké divné, 
ale nebránim sa tomu. 
MVDr. Michal Kapusta 
Zvolám riaditeľov na poradu a preberieme to. 
Ing. František Pravlík 
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Nechápem o akej metodike hovoríš? Akú metodiku má komisia prerokovať, prečo by to mala 
prerokovať komisia? Je v tvojej pôsobnosti  zvolať riaditeľov škôl. 
MVDr. Michal Kapusta 
Našli metodiku na koef 1,5 tak nech nájdu aj na to. Tá metodika je platná ale nie je dobrá, 
nesúhlasím s ňou. Pre mňa sú niektoré veci  dosť ťažko  prijateľné. 
Ing. Ján Lisoň 
Zasadali sme 19.1 a 22.1.2015. Nosným programom zasadaní bola príprava návrhov 
k schvaľovaniu rozpočtu na rok 2015. Podstatnú časť návrhov som predniesol v bode, v ktorom 
sme rokovali o rozpočte. Mám tu ešte ďalšie uznesenia. Komisia schválila svoj vlastný rokovací 
poriadok. Prerokovala situáciu, ktorú nadniesla riaditeľka  MŠ o stave elektroinštalácie. Komisia 
navrhuje MZ uložiť riaditeľke MŠ  povinnosť vykonať prípravu rekonštrukcie elektroinštalácie 
vo všetkých pavilónoch aby celá rekonštrukcia bola ukončená v roku 2015. S tým jednoznačne 
súvisia presuny, ktoré sme urobili v rozpočte. 
MVDr. Michal Kapusta 
Týmto uznesením riešiť koeficient 1,5. 
Ing. Ján Lisoň 
Toto je návrh finančnej komisie, ja predkladám návrh komisie. 
MVDr. Michal Kapusta 
Dnes bola povedaná informácia, že rekonštrukcia bude stáť 40 -45 tis. € a neviem či je to s daňou 
alebo bez.  Keď sa to má zrealizovať v roku 2015 – buď to uznesenie prekvalifikuješ alebo ho 
nepodpíšem. Na školskej komisii sa riaditelia ešte nedohodli na nejakých veciach a ty zároveň na 
to dáš uznesenie, že z 1,5 koef pustíme financie? A predtým hovoril riaditeľ. že chce robiť 
prípravu na triedy na Školskej 3. 
Ing. Ján Lisoň 
Je to návrh finančnej komisie  a ja sa s ním plne stotožňujem. Finančná komisia si je  v plnom 
rozsahu  vedomá, že zdroje na túto rekonštrukciu sú v rozpočte. 
MVDr. Michal Kapusta 
To je prvá ponuka, ktorú mi p. riaditeľka povedala, musí urobiť verejné obstarávanie. 
Ing. Ján Lisoň 
Tento návrh bol povedaný na zasadnutí finančnej komisie ty si bol prítomný na zasadnutí. Moje 
stanovisko som predniesol, že touto vecou sa mala zaoberať iná komisia nie finančná, napriek 
tomu finančná komisia predkladá tento návrh. 
Mgr. Milan Blahovský 
Toľko to môže naozaj stáť? Nie je to skreslené? 
Štefan Faltin 
Kde sme doteraz boli, čo sa tam vlastne ide rekonštruovať? Doteraz nikto nepovedal, že je tam 
zlá elektrika. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ja neviem aká je elektroinštalácia v MŠ, možno aj tu na úrade je zlá. Aj keď je návrh z finančnej 
komisie ale nemusí byť teraz prerokovávané uznesenie. Hovorím aký záver môže z toho byť, 
nemáme poriadne informácie, prvá  ponuka bola telefonicky . 
Ing. František Pravlík 
Pani riaditeľka hovorila, že iba náhradnými káblami prepájajú zásuvky. Dimenzia elektrického 
vedenia je nižšia ako potrebujú elektrospotrebiče. Nebol technický posudok, či je nutná celá 
rekonštrukcia. 
Ing. Ján Lisoň 
Prečítal návrh na uznesenie – „Finančná komisia navrhuje MZ uložiť riaditeľke MŠ Májová 54, 
Spišské Podhradie povinnosť vykonať prípravu rekonštrukcie elektroinštalácie vo všetkých 
pavilónoch MŠ, tak aby celá realizácia rekonštrukcie bola ukončená v roku 2015.“ 
Mgr. Jozef Bača 
Na zasadnutí komisie sme nikto nevedeli koľko to bude stáť. Problém je to či toto uznesenie dnes 
prijať. 
Ing. Ján Lisoň 
Riaditeľka MŠ na zasadnutí finančnej komisie popísala technický stav elektroinštalácie v objekte 
MŠ, výmena a rekonštrukcia elektroinštalácie je prvoradá. Komisia sa týmto problémom zaoberala 



 29 

a navrhuje aby sa rekonštrukcia elektroinštalácie v MŠ vykonala v roku 2015. Tak ako to p. 
riaditeľka prezentovala,  prediskutovali sme to a uzavreli s tým, že niet tých peňazí, ktoré 
nedokážeme investovať a nevyhneme sa riziku ak sa niečo udeje. 
Ing. František Pravlík 
Kvôli tomu sa prijalo toto riešenie, že na celú inštaláciu, dnes je nový zákon, že musí byť 
ochranný vodič, je dvojvodičový a na určitý úsek je nutné to vymeniť na trojvodičový. Nové 
inštalácie musia byť zo zákona. 
Ing. Ján Jurečko 
Ako člen komisie a riaditeľ školy, ktorý týmto prešiel chcem povedať, že je vyhláška, ktorá 
zabezpečuje urobiť revízne správy, že elektrika vyhovuje, každá budova to má mať. V tomto 
pôvodnom návrhu stačí vypustiť poslednú vetu s tým, aby sa to zrealizovalo v roku 2015. Zaviazať 
p. riad. aby vypracovala PD na zrealizovanie tohto zámeru a ona na tento účel má 18 000,- € 
v kapitáloch. Bolo povedané, že to bude stáť 40 tis. Ale  bola to len  jedna ponuka. Keď budú 
viaceré ponuky,  môže byť aj nižšia cena. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-C- 
MZ ukladá riaditeľke MŠ Májová 54, Spišské Podhradie povinnosť vykonať prípravu rekonštrukcie 
elektroinštalácie vo všetkých pavilónoch MŠ tak, aby celá realizácia rekonštrukcie bola ukončená 
v roku 2015. 
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara - Marián Boržik  
Štefan Faltin - Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská - Mgr. Peter Vandraško - 
Vladimír Tomko - Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel 
 
Ing. Ján Lisoň 
Na finančnej komisii sme prerokovali  rozpočty škôl a školských zariadení, aj keď sme ho schválili 
ale boli tam vo vnútri rozpočtu položky, ktoré nezodpovedali základným normám. 
Ing. Slávka Čarná 
Už ho doručili prepracovaný. 
Ing. Ján Lisoň 
Zaoberali sme sa aj parkoviskom pod hradom,  riešili sme informácie o tom, že je tam nedoplatok 
od užívateľa za rok 2014 – finančná komisia  navrhuje MZ aby uložilo MsÚ zaslať výzvu na 
úhradu nájomného bývalým nájomcom pod hradom v roku 2014. Ak do 30 dní nedôjde k úhrade 
máme si uplatniť nárok v súdnom konaní. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-C-3 
MZ ukladá mestskému úradu zaslať výzvu na úhradu nájomného bývalým nájomcom parkoviska 
pod Spišským hradom v roku 2014. V prípade, ak do 30 dní od doručenia výzvy nedôjde 
k úhrade, je nutné uplatniť si nárok na úhradu pohľadávky v súdnom a exekučnom konaní. 
Zodpovedný: primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
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Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Lisoň 
Primátor nás  informoval o možnostiach riešenia prestavby Prešovskej č.  20 na Dom seniorov. 
Finančná komisia  prijala návrh. Prečítal návrh na uznesenie.  
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-B-33 
MZ schvaľuje aby príprava prestavby domu na Prešovskej ul. č. 20 v Spišskom Podhradí na Dom 
seniorov bola vykonaná v roku 2015, tak aby samotná realizácia prestavby bola v roku 2016. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara 0 Marián Boržik  
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško 0 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. František Pravlík 
Prečítal stanovisko  majetkovej komisie k ponuke p. Salokyho na odpredaj parcely KN-C 1842/1. 
Komisia neodporúča odkúpenie uvedeného pozemku vzhľadom k finančnej situácii mesta.   
Mgr. Milan Blahovský 
Dovolím si pripomenúť novozvoleným poslancom na povinnosť odovzdať majetkové priznanie. 
Štefan Faltin 
Prečítal zápisnicu zo zasadnutia komisie ochrany verejného poriadku. Bol vypracovaný projekt 
dopravného značenia a neosadila sa ani jedna dopravná značka. 
MVDr. Michal Kapusta 
Pán Labuda robil projekt dopravného značenia ale nie som si istý či je vôbec hotový. Je už projekt 
na úrade? Ja som ho nevidel. Videl som len pracovný, do ktorého sa značilo.  
Štefan Faltin 
Pán Labuda mi vravel, že projekt už dal na úrad.  
MVDr. Michal Kapusta 
Na základe projektu sa musí dať požiadavka do rozpočtu. 
Štefan Faltin 
Od roku 2013 neboli zrealizované tie veci, ktoré boli pripomienkované. Kto má na starosti 
problematiku dopravného riešenia? 
Jozef Komara 
Členovia komisie Katúň sme boli  prevziať agendu, komisia ako taká nezasadala. 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem upozorniť predsedov komisií aby zasadnutia  komisií  neboli počas pracovnej doby, ale 
mimo nej.  
 
Uznesenie č.: MZ-02-15-A-7 
MZ berie na vedomie správy z komisií. 
Zodpovedný:  Termín: 29.01.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie MZ. 
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MZ bolo ukončené o 21.50 hod. 
 
 
 
V Spišskom Podhradí dňa 29.01.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Primátor mesta 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 
 
 
 


